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Protokół  nr XII/2011 

z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

odbytej w dniu 30  września 2011 r. 

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej 

Ad. 1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Pan Adam Kopis o godz. 11:04 otworzył sesję i po powitaniu Radnych  
Sołtysów, Pana Wójta z pracownikami urzędu, zaproszonych gości, przedstawicieli lokalnej prasy 
oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13-stu radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy   - pan Witold Jankowski 
- Sekretarz Gminy  - pani Małgorzata Gąszczak  
- Skarbnik Gminy  - pani Alina Brząkała 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - pan                                                                                                        
  Tomasz Jerczyński 
- Kierownik     Gminnego Zespołu Placówek Oświatowych – pani Barbara Kulak 
- Radca Prawny – pani Gabriela Drzazga 
- oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do  
   niniejszego  protokołu. 
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad 

Proponowany porządek obrad: 

1.   Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.                                                                                                             

2.    Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  Wójta Gminy z działalności  między sesjami, zwłaszcza z wykonania 

uchwał. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany budżetu Gminy na 2011 r., 
2) wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Kępnie – Sądu Pracy na kadencję 2012-

2015,  
3) nadania Statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Łęce Opatowskiej z siedzibą w 

Opatowie, 
4) wyrażenia zgody na wykup nieruchomości gruntowych z przeznaczeniem pod 

przepompownie ścieków w obrębach geodezyjnych Łęka Opatowska  
i Szalonka  

5) nadania nazw ulic drogom wewnętrznym na terenie miejscowości Opatów  
i Łęka   Opatowska 

7. Informacja o realizacji funduszu sołeckiego za 2011 rok.  
8. Informacja dot. stypendiów dla uczniów z terenu Gminy Łęka Opatowska w roku szkolnym 

2011/2012. 
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzednich  sesjach. 
11.  Wolne głosy i wnioski. 
12.  Zakończenie obrad XII Sesji Rady Gminy. 
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Pan Przewodniczący spytał czy nie ma uwag co do proponowanego porządku obrad,  

Wobec braku uwag, proponowany porządek obrad poddano pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

porządku obrad głosowało 13-stu radnych jednogłośnie.  

W tym momencie o godz. 11.09 na salę posiedzeń weszła Radna Kosińska. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Pan Adam Kopis spytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej sesji – „Za” przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

 Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

Pan Przewodniczący przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym , która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Wobec braku pytań i uwag, Pan Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad  

Ad. 5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej: 

Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Pan Wójt złożył sprawozdanie za okres 

od 31 sierpnia 2011 r. do 30 września 2011 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Pan Przewodniczący podziękował Panu Wójtowi za wystąpienie i otworzył dyskusję na temat  
sprawozdania Pana Wójta.  

Jako pierwszy zabrał głos Radny Zalewski, który spytał  o odpady segregowane, jakie są zasady i 
terminy opróżniania tych pojemników. Najgorsza sytuacja dotyczy odpadów plastikowych. 
Zazwyczaj jest ich za dużo.  

Pan Wójt odpowiedział, iż zasada jest taka że po zapełnieniu odpady są wywożone. Informacja o 
zapełnieniu dość często jest za późno podana firmie wywozowej. Pan Wójt już rozmawiał z 
przedstawicielem firmy i mają podjąć konkretną decyzję w tej sprawie albo zwiększyć ilość 
pojemników na plastik lub zwiększyć częstotliwość wywozu. Czekamy na odpowiedź ze strony 
firmy.   
Nawiązując do wystąpienia Pana Wójta głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który spytał o 
skrzyżowanie w Opatowie, o którym potocznie mówią skrzyżowanie największe w Europie 
środkowej czy mogą odgórnie z Zarządu Dróg Wojewódzkich narzucić nam montaż sygnalizacji 
świetlnej zamiast budowy ronda.  

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, który powiedział, iż z naszej strony wyszła propozycja 
jednoznaczna – budowa ronda, które jest bezpieczne , szybkie do przejechania  itd.  

Teraz pojawiła się informacja z Zarządu Dróg Wojewódzkich, aby ewentualnie wyposażyć to 
skrzyżowanie w sygnalizację świetlną. To jest propozycja a co z tego wyniknie nie wiadomo, 
sprawę będziemy mieć na uwadze.    

Pan Przewodniczący ponownie zabrał głos i powiedział, iż praktycznie koło tego skrzyżowania 
mieszka i nie wyobraża sobie na tym skrzyżowaniu dwóch mijających się rolników jadących 
kombajnami zbożowymi. A przecież remont drogi nie ma polegać na tym aby ona była oddana do 
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użytku tylko dla drobnej grupy ludzi ale dla wszystkich mieszkańców. Musimy nad sprawą czuwać 
aby nie doszło do montażu  sygnalizacji świetlnej w Opatowie. 

 Jako kolejny głos zabrał Radny Skotnik, który powiedział, iż mieszkańcy Siemianic są bardzo 
zaskoczeni i zdziwieni i pytają dlaczego w porze nocnej wyłączono oświetlenie uliczne, czemu ma 
to służyć? jeżeli oszczędnościom to jakim? Na znak sprzeciwu ma listę z podpisami stu 
mieszkańców Siemianic, którzy wnioskują o włączenie światła ulicznego w porze nocnej tak jak to 
było dotychczas. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż do wypowiedzi Pana Skotnika wrócimy  
w dalszym punkcie porządku obrad - Interpelacje i zapytania radnych. 

Wobec braku pytań co do wystąpienia Pana Wójta, Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do 
następnego punktu porządku obrad. 

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

W tym punkcie obrad radni rozpatrzyli następujące projekty uchwał: 

- Nr XII/69/2011 w sprawie  zmiany budżetu Gminy na 2011 r.  

Pan Przewodniczący oddał głos Pani Skarbnik, która przedstawiła zmiany w budżecie Gminy na 

2011 r., które stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

Pan Kopis podziękował Pani Skarbnik i otworzył dyskusję. 

Jako pierwsza głos zabrała  Przewodnicząca Komisji Planowania i Budżetu Ewa Kosińska, która 

przedstawiła opinię w sprawie tej uchwały. Powiedziała, iż członkowie komisji uczestniczący na 

ostatnim posiedzeniu Komisji Planowania i Budżetu wysłuchali szczegółowych wyjaśnień Pani 

Skarbnik i po wysłuchaniu wyrazili opinię pozytywną.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zabrał głos i spytał czy w podanej kwocie za zajęcie pasa 

drogowego ujęte są reklamy wyborcze. 

Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Gminy, która powiedziała, że zajęcie pasa drogowego to 

postawienie czegoś nowego. To co wisi na słupach już istniejących np. na oświetleniu to nie jest 

zajęcie pasa drogowego. Komitet wyborczy aby rozwiesić plakat wyborczy musi mieć zgodę 

właściciela tego urządzenia. Zajęcie pasa drogowego jest wtedy kiedy ktoś chciałby postawić 

swoją własną reklamę w pasie drogowym lub prowadzi prace montażowo – remontowe np. 

telekomunikacja ciągnąc w ziemi kabel telefoniczny w pasie drogowym. 

 Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XII/69/2011 w sprawie  zmiany budżetu 

Gminy na 2011 r.    

- Nr XII/70/2011 w sprawie   wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Kępnie – Sądu Pracy na 
kadencję 2012-2015,  

W sprawie uchwały nr XII/70/2011 głos zabrała Sekretarz Gminy, która powiedziała, iż podjęcie 

uchwały jest ostatnim etapem całej procedury wyboru ławnika. Zgodnie z przepisami Prawo o 
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ustroju sądów powszechnych, ławników wybiera się w głosowaniu tajnym po  wysłuchaniu opinii 

zespołu opiniującego, który wybrano na ostatniej sesji. Następnie Pani Sekretarz jako członek 

powołanego zespołu opiniującego odczytała opinię o poszczególnych kandydatach na ławnika 

sądowego, stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. W dalszym ciągu poprosiła o podanie 

kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej, która przeprowadzi głosowanie tajne na ławnika 

sądowego. 

Do składu Komisji skrutacyjnej zgłoszono radnych: 

Radny Adam Kopis zaproponował kandydaturę Radnej Krystyny Jankowy, 

Radny Łukasz Olbrych zaproponował kandydaturę Radnej Ewy Kosińskiej. 

Radny Mieczysław Skotnik zaproponował  kandydaturę Radnej Bogumiły Kosmala 

Podane kandydatki wyraziły zgodę na wejście do składu Komisji Skrutacyjnej.  

Poddany pod głosowanie skład Komisji Skrutacyjnej został jednogłośnie przyjęty przez 14-stu 

radnych – 14 głosami „Za”. 

Idąc dalej, Sekretarz Gminy wyjaśniła  zasady głosowania i podkreśliła że Gmina Łęka 

Opatowska jest jedyną Gminą w powiecie gdzie jest trzech kandydatów na ławnika sądowego. 

Następnie przystąpiono do wyborów tajnych na ławnika sądowego. 

Po obliczeniu głosów Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Krystyna Jankowy odczytała protokół 

komisji. 

W wyniku tajnego głosowania kandydaci otrzymali  następującą liczbę głosów: 

1. Krzysztof Durczak – 1 głos 

2. Wojciech Marek Nawrot – 8 głosów 

3. Danuta Sobok – 5 głosów 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej złożyła serdeczne gratulacje obecnemu na sali Wojciechowi 

Nawrotowi, a następnie odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XII/70/2011 Rady Gminy Łęka 
Opatowska  w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Kępnie – Sądu Pracy na 
kadencję 2012-2015,  

- Nr XII/71/2011 w sprawie nadania Statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Łęce 
Opatowskiej z siedzibą w Opatowie 

W sprawie tej uchwały zabrała głos Sekretarz Gminy, która powiedziała, iż Statut Biblioteki nie 

wnosi nic nowego. Poprzedni Statut był uchwalony w 2001 r. a konieczność podjęcia nowej 

uchwały wynika ze zmiany obowiązujących przepisów min. ustawy o rachunkowości oraz o 

finansach publicznych.  

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XII/71/2011Rady Gminy w sprawie 
nadania Statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Łęce Opatowskiej z siedzibą w Opatowie 
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- Nr XII/72/2011 w sprawie wyrażenia zgody na wykup nieruchomości gruntowych z 
przeznaczeniem pod przepompownie ścieków w obrębach geodezyjnych Łęka Opatowska  
i Szalonka  

W sprawie tej uchwały zabrał głos Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska Pan Tomasz Jerczyński, który powiedział, iż w miejscowościach Łęka 

Opatowska na ulicy Lipowej jak i w Szalonce na tzw. Trzech Chałupach zostały zlokalizowane 

przepompownie. Część przepompowni nie mieściła się w pasie drogowym wobec tego konieczny  

jest wykup nieruchomości o powierzchni ok 5x5 m do każdej przepompowni aby w dalszym ciągu 

prawnie dokonywać kolejnych czynności ażeby to zrobić niezbędna jest zgoda Rady Gminy.   

Przewodniczący podziękował Panu Kierownikowi  i  otworzył dyskusję. 

Jako pierwszy zabrał głos Radny Olbrych, który spytał „Czy były już prowadzone negocjacje cen 

jeśli tak to o jakich pieniądzach była mowa?” 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt, który powiedział, iż konkretnych rozmów na temat cen nie było, były 

wstępne rozmowy co do zgody na sprzedaż. Zgoda jest a po podjęciu uchwały będą negocjacje 

cen. Są to bardzo małe powierzchnie tylko pod przepompownie i prawdopodobnie nie będą to 

bardzo duże kwoty. O rozmowach i negocjacjach ze stronami będzie na bieżąco informował 

ponieważ i tak będą z tego powodu zmiany budżetowe, które będą Państwu Radnym musiały być 

przedstwawione.  

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XII/72/2011 Rady Gminy Łęka 
Opatowska w sprawie wyrażenia zgody na wykup nieruchomości gruntowych  
z przeznaczeniem pod przepompownie ścieków w obrębach geodezyjnych Łęka Opatowska 
i Szalonka  

- Nr XII/73/2011 w sprawie nadania nazw ulic drogom wewnętrznym na terenie miejscowości 
Opatów i Łęka   Opatowska 

W sprawie tej uchwały zabrał głos Kierownik Referatu Budownictwa Gospodarki Komunalnej i 
Ochrony Środowiska - Pan   Tomasz Jerczyński, który powiedział, iż zacznie od miejscowości 
Opatów. Działki sąsiadujące z nieruchomością  nr 1287 obręb geodezyjny Opatów zostały 
wydzielone na podstawie decyzji o warunkach zabudowy Nr BGK.7331-77/10 z dnia 10.03.2011r., 
która ustaliła rodzaj zabudowy: zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna. Zgodnie z art.98 ust. 1 
ustawy o gospodarce nieruchomościami  powstała w wyniku podziału działka nr 1287,                                
o powierzchni 0,0679 ha została wydzielona pod publiczną drogę gminną i z mocy prawa przeszła 
na własność Gminy Łęka Opatowska z dniem, w którym decyzja zatwierdzająca podział stała się 
ostateczna. 
Nazwa ulicy była przedmiotem ustaleń zebrania wiejskiego w Opatowie w dniu 22 września 2011 r. 

wybrano  propozycję Pana Gibka, nazwę ulicy – Jana Kochanowskiego, którą pozytywnie 

zaopiniowała Rada Sołecka wsi Opatów. 

Jeśli chodzi o miejscowość Łęka Opatowska, jest to droga biegnąca w stronę miejscowości 

Opatów przy ulicy Kościelnej. Konieczność nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowiącej 

działkę  nr 430/5, obręb geodezyjny Łęka Opatowska, wynika z ustaleń Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego  zatwierdzonego Uchwałą Rady Gminy Łęka Opatowska  

nr V/24/2007 z dnia 31 stycznia 2007 r. ogłoszoną w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Wielkopolskiego Nr 173 poz. 3771 z dnia   30 listopada 2007r. W planie tym ustalono dla części 
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działki nr 430 przeznaczenie 11 MN-  funkcję mieszkaniową jednorodzinną jako przeznaczenie 

podstawowe oraz drogę wewnętrzną o szerokości 6 m, oznaczoną symbolem 11KDW. Droga ta na 

podstawie aktu notarialnego Rep. A. numer 2622/2010  z dnia 30.03.2010r. została przekazana w 

formie darowizny na własność Gminie Łęka Opatowska 

Nazwa ulicy była przedmiotem ustaleń zebrania wiejskiego w Łęce Opatowskiej dn. 23 września  

2011 r. wybrano  nazwę ulicy – Jasna, którą pozytywnie zaopiniowała Rada Sołecka wsi Łęka 

Opatowska. 

W związku z trwającymi oraz rozpoczynającymi się pracami budowlanymi niezbędne jest nadanie 

adresu tj. nazwy ulicy i w konsekwencji numery budynku. 

Wobec powyższego nadanie nazw drogom wewnętrznym  jest uzasadnione. 

Przewodniczący podziękował Panu Kierownikowi  i  otworzył dyskusję. 

Wobec braku pytań odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XII/73/2011 Rady Gminy Łęka 

Opatowska w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

Ad. 7. Informacja o realizacji funduszu sołeckiego za 2011 rok.  
 
Głos zabrała Skarbnik Gminy – Pani Alina Brząkała, która powiedziała, iż Państwo Radni w 
sprawozdaniu opisowym otrzymali załącznik o funduszu sołeckim, który był według stanu na dzień 
30 czerwca. Wtedy fundusz sołecki był minimalnie wykorzystany zaledwie w 6,56 % planu. 
Natomiast na dzień dzisiejszy to co było przedstawione na posiedzeniu komisji budżetowej jest 
praktycznie na końcowym etapie. Tylko kilka sołectw ma nie zakończone inwestycje. 
-Sołectwo Opatów jest na dzień dzisiejszy zakończone. 
-Sołectwo Siemianice mieli ok. 5 pozycji do wykonania, wykonano wszystko w 100%: ogrodzenie 
boiska – wykonane, wykaszarka zakupiona, kabiny dla zawodników rezerwowych zakupione, 
wyposażenie strażnicy  - zakupione, zakup tabliczki również wykonany.     
-Sołectwo Biadaszki – wykonane w 100 % 
-Sołectwo Trzebień – nie do końca jest wykonane, remont sali – tak, zakup tłucznia i wyrównanie 
dróg zrobione, zakup projektu na zaplecze kuchenne jest w trakcie realizacji. 
-Sołectwo Łęka Opatowska – minimalne środki pozostały do wykorzystania, wykonano 
przebudowę chodnika  ul. Słoneczna, zakupiono kostkę brukową i wykonano utwardzenie drogi.  
- Sołectwo Zmyślona Słupska – utwardzenie dróg wykonano, zakup materiałów do wymiany 
podłogi do świetlicy wiejskiej jest w trakcie realizacji.  
- Sołectwo Lipie – zakup dokumentacji na budowę sanitariatów przy Sali OSP – jest w trakcie 
realizacji. 
- Sołectwo Marianka Siemieńska wykorzystano wszystko w 100 % zakupiono wyposażenie do 
świetlicy  
- Sołectwo Raków – wykonano wyrównanie powierzchni dróg, utwardzenie kamieniem plan 
wykonano  w 100%  
Sołectwo Kuźnica Słupska – wykonano remont świetlicy wiejskiej, plan wykonano w 100% 
Sołectwo Piaski – zakup dużej kosiarki do koszenia boiska i ocieplenie części budynku, Plan 
wykonano w 100%      
Sołectwo Szalonka – zakupiono drzwi, kamień na drogę, doposażenie kuchni jest w trakcie 
realizacji   
 
Reasumując na cały fundusz sołecki brakuje kilka procent do wykonania 100% planu.   
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Zdarzają się minimalne przekroczenia kwotowe ale trudno w niektórych przypadkach jak np. 
równiarka równa teren i brakuje 5 m do całości to oczywiście kończy to i rachunek jest minimalnie 
przekroczony to w takim przypadku Gmina dopłaca ze swoich środków. 
Na koniec Skarbnik Gminy przypomniała że do dzisiaj upływa ostateczny termin składania 
wniosków na fundusz sołecki na 2012 rok.  
    
Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do następnego punktu 
porządku obrad.    

Ad. 8. Informacja dot. stypendiów dla uczniów z terenu Gminy Łęka Opatowska w roku 
szkolnym 2011/2012. 
 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu, który powiedział, iż w 
kwestii stypendiów wiele się nie zmieniło. Stypendia będą przyznane w czterech dziedzinach 
naukowych, sportowych, artystycznych oraz w przedmiotowych olimpiadach. 

Regulamin się nie zmienił, obowiązuje taki jak w ubiegłym roku. Dyrektorzy jak i uczniowie są 
poinformowani. Jest tylko jedna dodatkowa prośba do Pana Wójta, jednogłośnie Komisja Oświaty 
prosiła aby w miarę możliwości podnieść kwotę przyznanego stypendium, która na dzień dzisiejszy 
wynosi 60 zł. W ubiegłym roku było przyznane 130 stypendiów na kwotę 7800 zł. Jedną z 
propozycji była podwyżka o kwotę 10 zł. co przy 130 stypendiach daje kwotę o 1000 zł. większą.   

  Ad. 9. Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący Rady Adam Kopis poinformował, że na jego ręce wpłynęła jedna interpelacja – 
Radnego Zalewskiego, po czym ją odczytał.  

Na  podstawie § 40 Statutu Gminy Łęka Opatowska zwracam się z prośbą do Pana Wójta i Pana 
Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska o zmianę Regulaminu przeprowadzenia zebrań 
wiejskich dot. przerwy między pierwszym a drugim terminem przy braku quorum mieszkańców. 
Wieloletnie obserwacje pokazują że czas między tymi terminami wiążący się z jedną godziną jest 
klasycznym przykładem marnowania czasu. Ilość osób po tym okresie nie tylko nie zwiększa się 
ale częstokroć jest mniejsza niż na początku. Proponuję skrócić czas oczekiwania do 15-30 minut 
jak to czynią inne poważne gremia w naszym kraju. Ostateczny limit czasowy pozostawiam do 
rozważenia z nadzieją na pozytywne rozpatrzenie ceniący ludzi i upływający czas. 

Leszek Zalewski 

Do tej interpelacji Przewodniczący Rady Gminy dołączył swoją osobę, powiedział, iż na ostatnim 
zebraniu wiejskim w Opatowie również podczas godzinnego oczekiwania na odpowiednie quorum 
nie przybyło osób a wręcz przeciwnie – ubyło.  

Sprawa już była poruszona w ubiegłej kadencji ale nie uzyskała aprobaty.  

Jako kolejny głos zabrał Radny Skotnik, który jeszcze raz spytał w imieniu mieszkańców 
Siemianic, czemu ma służyć wyłączenie oświetlenia ulicznego w porze nocnej i jakie są tego 
korzyści dla mieszkańców Gminy. Na ręce Przewodniczącego oddał listę z podpisami 
mieszkańców z Siemianic, którzy są przeciwni wyłączeniu lamp w godzinach nocnych.  

Ad. 10. Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzednich sesjach 

Z powodu braku interpelacji nie było żadnych odpowiedzi na interpelacje.  
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Ad. 11. Wolne głosy i wnioski 

Jako pierwsza głos zabrała  Kierownik GZPO Pani Barbara Kulak, która powiedziała, iż na 
poprzedniej sesji spytano ją o roczny koszt utrzymania dziecka w przedszkolu na terenie Gminy 
Łęka Opatowska. Według wyliczeń wynika iż koszt ten wynosi 5459,56 zł.  

Jednocześnie zadano pytanie o liczbę etatów w 2010 r.  

Na podstawie danych dot. systemu informacji oświatowej  - liczba nauczycieli w przeliczeniu na 
etaty to było 73,48. Natomiast pracowników administracji i obsługi 33,25 etatów. 

Dane te dotyczą wszystkich placówek oświatowych na terenie Gminy Łęka Opatowska.  

Jako kolejny głos zabrał Radny Błażejewski, który podzielił się informacją z ostatnich zawodów 
sportowo pożarniczych w Trzcinicy dla seniorów i młodzieżówek. Z naszej Gminy startowało pięć 
drużyn. Myślę że z powodzeniem reprezentowali naszą Gminę. Seniorki z Piasek zajęły I miejsce, 
Młodzieżówka z Łęki Opatowskiej również, młodzieżówka dziewczęta II miejsce, chłopcy z 
Trzebienia III miejsce.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy pogratulował tak wysokich wyników i osiągnięć strażaków 
z terenu Gminy Łęka Opatowska. 

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który powiedział, że żałuje że nie mógł uczestniczyć w 
zawodach, lecz niestety impreza na Ustroniu o tym samym czasie była o wiele szybciej ustalona. 
Mam nadzieję że Zarząd OSP zrozumie nieobecność moją i Przewodniczącego Rady Gminy. 

Jako kolejny głos zabrał Radny Zalewski, który spytał co się dzieje z wodą? 

Pan Wójt odpowiedział, iż cały czas próbują pracownicy zdiagnozować co jest powodem, że 
momentami wody nie ma lub tam gdzie nie powinna woda lecieć – jest ciśnienie i woda leci. 
Wodociąg w Łęce Opatowskiej wybudowano swego czasu nowy a ten stary został i nie był 
używany. Od dwóch lat jest część nitki nowej i nic się do tej pory nie działo było wszystko w 
porządku . Od jakiegoś czasu wydaje się że prawdopodobnie przez kogoś zostały złączone dwa 
rurociągi ze sobą stary z nowym. Szukamy miejsca gdzie nastąpiło nielegalne złączenie tych 
dwóch rurociągów . I stąd ta awaria.    

Następnie głos zabrał Sołtys wsi Marianka Siemieńska, który podziękował wszystkim za pracę przy 
budowie Centrum Pszczelarstwa w Mariance Siemieńskiej min. poprzedniej Radzie Gminy oraz 
obecnej, Panu Wójtowi wraz pracownikami Urzędu Gminy. 

Jako kolejny głos zabrał Radny Skotnik, który spytał ponownie jak na poprzednich sesjach  
o przystanek w Siemianicach naprzeciw bloków oraz co z krzyżówką na ulicy Słonecznej i 
Kościelnej tam się zarywa droga coraz mocniej, tam często nawracają samochody i to pewnie jest 
przyczyna tego zarwania drogi i krawężnika.  

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, który powiedział, iż jeżeli chodzi o sprawę przystanku i krzyżówki 
to piłeczkę musiałby odbić i powiedzieć że Zarząd Dróg Powiatowych milczy i nie udziela 
stosownych odpowiedzi. Pan Wójt postara się zwrócić z prośbą na piśmie żeby mieć wiarygodną 
odpowiedź. Miał informację na tak, a nic tam się nie dzieje w tej sprawie. Teraz to sformalizujemy 
może to spowoduje że rzeczywiście na tym przystanku coś się zmieni.  

Idąc dalej, Radny Skotnik zwrócił uwagę iż na przystanku przy drodze krajowej nr 11 około od 
dwóch tygodni jest zbita szyba.  
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Kierownik Referatu Budownictwa Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska odpowiedział, że 
szyba ta była już zbita szybciej jeszcze przed dożynkami, a co do wymiany szyby postara się to jak 
najszybciej załatwić. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Łęka Opatowska Pan Adam Kopis  podziękował za 
naprawę piaskownika w Opatowie. Ma nadzieję, że mieszkańców Opatowa nie będzie już 
zalewało. Bo to było skutkiem ostatniej ulewy. Następnie powielił prośbę dotyczącą opatowskich 
górek i zarośli. 

Ad.12. Zakończenie obrad XII Sesji Rady Gminy. 

 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Adam Kopis o godz. 14:00 zamknął 
obrady XII sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

      

    Protokółowała                                                                                    Przewodniczący Rady Gminy                         

/-/ Renata Woźnica                                                 /-/ Adam Kopis                                                               

                                                                                                                           

 

 

 

 

 

 

 


